

Gewijzigde CONCEPT Besluitenlijst Forumavond 10 april 2017

Besluitenlijst forum 1A van 10 april 2017

Aanwezig:

Voorzitter: Mw. M. Swager
 College: Wethouder Fintelman
 Ambtenaren:
 Besluitenlijst: Dhr. G.J. de Graaf
 Insprekers: ---

	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig
Bakkum, J.T.		Hofman, J.A.		Santen, W.A. van	
Boer, B. de		Jong, E. de		Schuijt, L.J.J.	
Boer, J. de	X	Kamper, G.J.F		Schuijt, A.M.	
Boonstra, D.		Kleef, P.J.M. van		Sluis, H.W. van der	
Boudewijn, M.S.		Kloosterboer, A.E.		Swager, M	
Bovenkerk-v. Oosterom, M.C.	X	Langedijk, N.		Visser, J.D.	X
Buis, A.J.L.		Nieuwland-Rijs, E.		Vliet, K. van der	
Dekker, W.P.	X	Nijman, G.J.E.		Waal, H.J.	X
Duijs, A.W.		Nugteren, W.		Wagenaar, R.J.	X
Glas, A.E.		Reijven, M.L.		Wel, N.J. van der	
Graaf, H. de		Rep, G.J.	X	Werner, G.	X
Graaf, P. de		Rijcke-Houkes,		Zuurbier, N.J.	
Hoejenbos, B		Ruiten, G.F.	X	Zwart, N.	X

FORUM 1A		Komt op Actielijst
----------	--	--------------------

	Onderwerp		
1.	Opening	De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.	
2.	Besluitenlijst forumvergadering 14 maart 2017	Besluit: De besluitenlijst conform vast te stellen	
3.	Actiepuntenlijst forumvergaderingen	Besluit: De actiepuntenlijst conform vast te stellen.	
4.	Afdoening ingekomen stukken aan de raad	Toezegging: Wethouder Fintelman doet de volgende toezeggingen: - In reactie op de CU zal hij z.s.m. laten weten wanneer het verantwoordingsproces ingericht zal zijn (E08)	X

		<ul style="list-style-type: none"> - In reactie op GL zal hij in het college bespreken of de vertrouwelijke stukken bij D09 door raadsleden ingezien kunnen worden. - In reactie op GL zal hij uitzoeken en laten weten hoe de planning van de P&C-cyclus er precies uitziet. <p>Het vervolg: Het forum stemt in met de wijze van afdoening, de lijst kan conform besloten worden in de raad op 9 mei 2017.</p>	<p>X</p> <p>X</p>
5.	Mondelinge mededelingen vanuit de Commissie Sociaal Domein	<p>De voorzitter (dhr. R. Wagenaar) doet mededelingen uit de commissie Sociaal Domein:</p> <ul style="list-style-type: none"> - De toekomstige vergaderlocaties - Dat er gesproken is over de Activiteitsubsidie, de Strategische notitie Sociaal Domein en over het rapport van de Rekenkamer. <p>Wethouder Fintelman zegt toe te laten weten waarom de wethouders uit de regio Almeer het manifest 'Investeren in werk voor kwetsbare groepen' niet getekend hebben.</p> <p>De heer Waal (PvdA) zou graag willen dat de commissie evalueert of de doelstellingen van de commissie behaald worden. Dit wordt geagendeerd voor de volgende commissievergadering.</p>	X
6.	Rapport Onderzoek decentralisaties in het sociale domein (Rekenkameronderzoek)	<p>Standpunt van het forum: Het onderwerp is oriënterend besproken.</p> <p>Het vervolg: De voorzitter concludeert dat het onderwerp als bespreekpunt naar de raad van 9 mei 2017 kan en daar meningsvormend besproken zal worden.</p>	

Besluitenlijst forum 1B van 10 april 2017

Aanwezig:

Voorzitter: Mw. A.M. Schuijt
 College: Wethouder Fintelman
 Ambtenaren: De heer Van Tatenhove
 Besluitenlijst: Dhr. G.J. de Graaf
 Insprekers: ---

	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig
Bakkum, J.T.		Hofman, J.A.	X	Santen, W.A. van	
Boer, B. de		Jong, E. de		Schuijt, L.J.J.	
Boer, J. de	X	Kamper, G.J.F		Schuijt, A.M.	
Boonstra, D.		Kleef, P.J.M. van		Sluis, H.W. van der	
Boudewijn, M.S.	X	Kloosterboer, A.E.		Swager, M	X
Bovenkerk-v. Oosterom, M.C.	X	Langedijk, N.		Visser, J.D.	
Buis, A.J.L.		Nieuwland-Rijs, E.		Vliet, K. van der	
Dekker, W.P.	X	Nijman, G.J.E.		Waal, H.J.	X
Duijs, A.W.		Nugteren, W.		Wagenaar, R.J.	X
Glas, A.E.		Reijven, M.L.		Wel, N.J. van der	
Graaf, H. de		Rep, G.J.	X	Werner, G.	X
Graaf, P. de		Rijcke-Houkes,		Zuurbier, N.J.	
Hoejenbos, B		Ruiten, G.F.	X	Zwart, N.	X

FORUM 1B		Komt op Actielijst
----------	--	--------------------

	Onderwerp		
1.	Opening	De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.	
2.	Rapport Integriteit	<p>Toezegging:</p> <p>-</p> <p>Standpunt van het forum: De fracties CU, PvdA en KL opperen dat de gedragscode en integriteitsverordening geactualiseerd moeten worden. CU, GL, PvdA, CDA, HvL/D66 en KL vinden het jammer dat er kennelijk een aanscherping van de regels nodig is, om beter te kunnen toetsen.</p> <p>Het vervolg: De voorzitter concludeert dat het onderwerp als bespreekpunt naar de raad van 9 mei 2017 kan, waarbij de CU heeft aangegeven in de raad nog iets te willen kunnen zeggen.</p>	

3.	Minimabeleid	<p>Toezegging:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Wethouder Fintelman zegt toe dat hij uit zal zoeken of een neutralere naam bedacht kan worden voor de 'Minimapas'. - Wethouder Fintelman zegt toe de status te onderzoeken van de Decentralisatie-uitkering armoede kinderen. <p>Standpunt van het forum: Het onderwerp is oriënterend besproken.</p> <p>Het vervolg: De voorzitter concludeert dat het onderwerp als bespreekpunt naar de raad van 9 mei 2017 kan en daar meningsvormend besproken zal worden.</p>	<p>X</p> <p>X</p>
----	--------------	----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	-------------------

Besluitenlijst forum 2A en 2B van 10 april 2017

Aanwezig:

Voorzitter: Dhr. H. de Graaf
 College:
 Ambtenaren: Dhr. J. Vijn (agendapunt 3), Mw. M. Zeedijk (agendapunt 4)
 Besluitenlijst: Mw. J.M. Oomen
 Insprekers: Bij agendapunt 4 - Visie "Langedijk ontwikkelt met Water":
 Mevr. Kamp namens bewoners Schapenland
 Dhr. Pepping namens de dorpsraad Sint Pancras

	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig
Bakkum, J.T.		Hofman, J.A.	X (2A)	Santen, W.A. van	
Boer, B. de		Jong, E. de		Schuijt, L.J.J.	X
Boer, J. de		Kamper, G.J.F	X	Schuijt, A.M.	X (2A)
Boonstra, D.	X	Kleef, P.J.M. van	X	Sluis, H.W. van der	
Boudewijn, M.S.		Kloosterboer, A.E.	X	Swager, M	
Bovenkerk-v. Oosterom, M.C.		Langedijk, N.	X	Visser, J.D.	
Buis, A.J.L.		Nieuwland-Rijs, E.	X	Vliet, K. van der	
Dekker, W.P.		Nijman, G.J.E.		Waal, H.J.	
Duijs, A.W.	X	Nugteren, W.	X	Wagenaar, R.J.	
Glas, A.E.	X	Reijven, M.L.		Wel, N.J. van der	
Graaf, H. de		Rep, G.J.		Werner, G.	
Graaf, P. de		Rijcke-Houkes,	X	Zuurbier, N.J.	
Hoejenbos, B	X	Ruiten, G.F.		Zwart, N.	

FORUM 2A		Komt op Actielijst
----------	--	--------------------

	Onderwerp		
1.	Opening		
2.	Uitwerkingsplan Beheer Openbare Ruimte 2017-2021	Toezegging: KL geeft aan dat er hoog-allergene bomen geplaatst zouden zijn in opdracht van de gemeente bij een gezondheidscentrum. Dit zou niet zo moeten zijn. Plv. PH Ni zegt toe dit uit te zoeken. Standpunt van het forum: GL wil de bijlage bij de beantwoording van de technische vragen nog verder bestuderen. De overige fracties adviseren positief over het voorstel. Het vervolg: Behandeling in de raad van 9 mei 2017 (BS)	X
3.	Vorbereidingsbesluit BP Veilingterrein Oost	Toezegging: -- Standpunt van het forum: Het forum adviseert	

		unaniem positief over het voorstel. Het vervolg: Behandeling in de raad van 9 mei 2017 (HS)	
4.	Visie "Langedijk ontwikkelt met Water"	<p>Toezegging: PH Beers zegt toe:</p> <ul style="list-style-type: none"> - het verzoek bij het Museum Broekerveiling neer te leggen om met de bewoners van het Schapenland in gesprek te gaan over de zorgen die geuit worden over planvorming in het Oosterdelgebied. - de raad te informeren over geconstateerde verschillen in de reactienota die door de bewoners van het Schapenland is ontvangen en de reactienota bij de stukken. - vaarverbinding via Sint Pancras aan de westkant van de Spanjaardsdam, wordt als derde variant in de definitieve versie van de visie opgenomen. - totaaloverzicht kosten waterplannen vanaf 2006 - de kosten die tot nu toe gemaakt zijn voor de Visie Langedijk Ontwikkelt met Water, inclusief interne uren. - in de gedetailleerde uitwerking zullen er geen vaarwegen/routes op privéterrein worden ingetekend. - de door dhr. Boonstra gemaakte opmerkingen, zoals verwoord in het eerder door HvL/D66 op verzoek van de PH en obv een toezegging, aangehouden amendement te verwerken en de tekst in de visie hierop aan te scherpen ('beheersplan' recreatief gebruik Langedijker wateren in relatie tot behoud cultuurhistorische waarden, natuur, veiligheid en beperken overlast bevolking). - het onderwerp handhaving en beheersing is in de actie- en projectenlijst opgenomen onder 'duurzaamheid', dit opnemen onder 'basis op orde' - de raad op de hoogte te stellen van de resultaten van technisch onderzoek Dorpsstraat 224 - de gedane toezeggingen te verwerken in een Addendum op de visie. <p>Standpunt van het forum: CU, PvdA, KL, CDA wachten het addendum af. HvL/D66 stellen verwerking van vorm van 'beheersnota' als voorwaarde voor instemming. GL verwacht een financiële paragraaf bij de visie voordat men kan instemmen. VVD ziet graag een link toegevoegd met de realisatie van de groene loper en invulling van de verschillende toezeggingen, maar adviseert vooralsnog positief. DL adviseert positief.</p> <p>Het vervolg: In verband met benodigde tijd voor verwerking toezeggingen volgt behandeling in de raad van 6 juni 2017 (BS)</p>	<p>X</p> <p>X</p> <p>X</p> <p>X</p> <p>X</p> <p>X</p> <p>X</p> <p>X</p> <p>X</p> <p>X</p> <p>X</p> <p>X</p>